
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ KOMISE

Termín a místo zasedání
Pondělí 26.11.2019 17.00, zasedací místnost MČ Brno-Líšeň

Přítomni členové
Mgr. Hana Freibergová, Iveta Kolářová, Ing. Jaromír Talpa, Hana Sosíková, Ing. Bronislav 
Horák,
Omluveni členové
Mgr. Tomáš Jager

Program jednání
1. Zahájení, prezenční listina, program jednání.
2. Nové informace členů školské komise.
3. Diskuze
4. Závěr

Adl) zahájení, prezenční listina
Jednání bylo zahájeno v 17:00 hodin.
Komise je usnášení schopná.
Program byl jednomyslně schválen všemi přítomnými členy komise v počtu 5.
Paní Ing. Arch. Kremitovská nás v úvodu krátce seznámila š novinkami zjednání MMB 
(dotace, MŠ Radost -  rekonstrukce, počty dětí a další)

Ad2) Nové informace členů školské komise
Informace o návštěvě ŠK v Lesním klubu Divočina.
Dotace -  rekapitulace rozdělení loňského roku, návrhy roku letošního.
Členové komise navrhují, aby byly prověřeny informace týkající se změn v Salesiánském 
středisku mládeže z důvodu žádosti o dotaci -  pozvat vedení.
Další návrh je ke změně podmínek dotací -  udržitelnost. Toto vzniklo po informaci o zániku 
školky a čerpaných dotací v loňském roce na prolézačku.

Ad3) Diskuze
Pozvat zástupce Zlámanky z.s. pro vysvětlení změny působení a zániku.
Návrh na rozdělení dotací dle počtu dětí v kategoriích školky, sportovní oddíl.

Ad4)Závěr
Jednání bylo ukončeno v 18:30.
Příští setkání je plánováno v úterý 17.12.2019.

Zapsal Ing. Bronislav Horák
Kontrola Iveta Kolářová
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